學校名稱: "1 Decembrie 1918" University of Alba Iulia

此為 Erasmus 計畫合作學校,由歐盟補助學生出國經費 名額與申請資訊:依據本校公告



1. 建校年份:1991

2. 學生人數: 8,000 名

3. 網站: https://en.uab.ro/

簡介:

阿爾巴尤利亞「1 Decembrie 1918」大學是於 1991 年在羅馬尼亞阿爾巴尤利亞市 (位在羅馬尼亞中部)成立的一所公立高等教育與研究機構。該校為國立機構,納入羅馬尼亞國家高等教育體系,依據《羅馬尼亞憲法》、《教育法》、《大學章程》及其內部規章運作。學校設有五個主要學院,每個學院下轄若干系所:歷史、語文與教育學院

經濟學院

資訊科學與工程學院

法律與社會科學學院

正教神學院

提供學士、碩士與博士各學位層級的課程,所有課程皆經羅馬尼亞教育部及波 隆那原則全面認證。大學為 Erasmus+ 計畫編列了 150 萬歐元的預算。

1 Decembrie 1918 University of Alba Iulia is a public higher education and research institution founded in 1991 in Alba Iulia, Romania. It is a state institution, integrated into the national higher education system, which functions based on the Constitution of Romania, the Law of Education, the University Charter, and its own regulations.

The university has five main faculties, each divided into several departments.

History, Letters and Educational Sciences Economics Informatics and Engineering Law and Social Sciences Orthodox Theology

The university organizes studies at bachelor, master, and doctorate program level. All programs are fully accredited by the Ministry of Education in Romania and the Bologna principles. The university had a budget of €1.5 million for the Erasmus+program.

資料來源:

Wikipedia 維基百科